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Érkezett : 202 .."'L'Nj 25,

országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„Százhúsz év után megszűnt a vízállásjelentés”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Százhúsz év után először - 2012. júniusától - nem tud eleget tenni a tájékoztatási kötelezettségének
az országos vízjelz ő szolgálat . A szervezet még a főváros 1944-es ostroma idején is szolgáltatot t
adatokat, ám a Fidesz-kormánynak sikerült elérnie, hogy a nehéz történelmi időkben is
folyamatosan működő szervezetet megszűnjön.
A többek között vízjelző szolgálatot működtető, VITUKI Környezetvédelmi és Vízgazdálkodási
Kutatóintézet dolgozói április óta nem kapták meg teljes bérüket és tömegesen zajlanak a z
elbocsátások . Tavaly még 240 ember dolgozott a szervezetnél, az utolsó 140 munkavállaló
elküldését pedig a napokban jelentették be .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Miért szűnt meg a Vituki Környezetvédelmi és Vízgazdálkodási Kutatóintézet ?
Mekkora forrásból gazdálkodott az említett intézmény?
Ki illetve kik fogják az összes vízügyekkel kapcsolatos „állami” feladatokat ellátni a
jövőben, az árvízi előrejelzéstől a vízminőség kutatásokig?
Ki/kik fognak adatot szolgáltatni az átmeneti időszakban?
Hogyan fordulhatott el ő , hogy egy ilyen jelentős feladatot ellátó szervezet dolgozói nem
kapták meg bérüket? Kívánják-e az ott dolgozókat továbbfoglalkoztatni egy új „felállás”
keretében ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . június 18 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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